



SUSTAINABILITY & **COMPETITIVENESS** CONFERENCE

Thursday 25 January 2024,
The St. Regis Abu Dhabi (Corniche) 10:00 AM – 4:30 PM

دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM



دائرة التنمية الاقتصادية
DEPARTMENT OF ECONOMIC DEVELOPMENT



We appreciate your attendance and look forward to welcoming you

SUSTAINABILITY & COMPETITIVENESS

TOURISM POTENTIALS AND CHALLENGES

YOU ARE INVITED

Organised by: **DCT Abu Dhabi and DED Competitiveness Office of Abu Dhabi** in collaboration with **UNWTO Academy**

Together, we are fostering a deeper understanding of how we enhanced destination competitiveness through increased diversity, equity, inclusion, sustainability, and strategic leadership.

Join us as we showcase successful practices and strategies that can be adopted by tourism stakeholders. This is also an opportunity to networking and collaborate with senior industry professionals.

AGENDA OVERVIEW

10:00 AM – 10:30 AM - Welcome & Introduction

10:30 AM – 11:00 AM - Keynote Topic: Advancing Diversity, Equity, and Inclusion for Destination Competitiveness

11:00 AM – 12:30 PM - Panel Discussion and Q&A

12:30 PM – 02:00 PM - Lunch Break

02:00 PM – 02:30 PM - Keynote Topic: Strategic Leadership and Development for Competitive Destinations

02:30 PM – 04:30 PM - Panel Discussion and Q&A

4:30 PM – Closing Session & Certifications



Thursday 25 January 2024,
The St. Regis Abu Dhabi (Corniche) 10:00 AM – 4:30 PM

To RSVP, please register for the conference by clicking [here](#) or scanning the QR CODE

For any assistance with registration, please contact :
staelmatbaaji@ded.abudhabi.ae, theexcellence@dctabudhabi.ae





الاستدامة والتنافسية

الإمكانات والتحديات السياحية

أنت مدعو لحضور

المنظم: دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي، مكتب أبوظبي للتنافسية التابع لدائرة التنمية الاقتصادية - أبوظبي بالتعاون مع أكاديمية منظمة السياحة العالمية التابعة للأمم المتحدة.

نعمل معاً على تعزيز فهم أعمق لكيفية تعزيز القدرة التنافسية للوجهة السياحية، عبر زيادة التنوع والاستدامة والقيادة الإستراتيجية السياحية.

انضم إلينا وتعرف على الممارسات والاستراتيجيات الناجحة، في المجال السياحي وتفاعل مع كبار المتخصصين في هذه الصناعة.

جدول الأعمال:

10:00 - 10:30 صباحاً - ترحيب وتقديم

10:30 - 11:00 صباحاً - الكلمة الرئيسية: تعزيز التنوع والشمول من أجل رفع القدرة التنافسية للوجهة

11:00 صباحاً - 12:30 ظهراً - حلقة نقاش وأسئلة وإجابات

12:30 - 02:00 ظهراً - استراحة الغداء

02:00 - 02:30 ظهراً - الكلمة الرئيسية: القيادة الإستراتيجية السياحية وتطوير الوجهات التنافسية

02:30 - 04:30 عصرًا - الحلقة النقاشية

04:30 عصرًا - الجلسة الختامية والتكريم



التاريخ: 25 يناير 2024

المكان: فندق سانت ريجيس أبوظبي (كورنيش أبوظبي)
التوقيت: 10:00 صباحاً - 4:30 عصرًا

لتأكيد الحضور، يرجى التسجيل للفعالية بالضغط [هنا](#)
أو مسح رمز الاستجابة السريعة



للاستفسارات والمساعدة، يرجى التواصل معنا من خلال:

staeltmatbaaji@ded.abudhabi.ae, theexcellence@dctabudhabi.ae

